
 
 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde i RPF 

Tid: 24.05.2022 kl. 17.30 

Sted: Klubhuset/cafeteriet i Himmelev Hallen 

Deltagere:  Bestyrelse, sportschef og Claus Emil Clemmensen (afbud Vive, Josefine og Kasper. Lars forlod 

mødet efter punkt 4) 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden  

a. Dagsordenen blev godkendt med nyt punkt 18. 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 14.03.2022  

a. Referatet blev godkendt. 

3. Lukket punkt  

4. Drøftelse af godtgørelsesramme pr. årgang 

a. Brian gennemgik rammen, som blev godkendt, herunder at den gælder fra U11. 

5. Mulighed at overføre enkeltbeløb til hver årgang til brug for turneringer, sociale arrangementer 

mm.  

a. Vi fordobler tilskuddet til årgangenes holdkasser efter antal medlemmer fra 100 kr. til 200 

kr. om året. Lars overfører pengene, og den enkelte årgang er selv ansvarlig for brugen af 

pengene. Claus M. skriver til trænere/holdledere. 

b. Vi skal overveje at gøre ordningen permanent og finansiere udgiften via forhøjet 

kontingent. 

c. Der skal være mulighed for årgangene/holdene at have økonomi til andre stævner end 

Vildbjerg Cup, som vi fortsat prioriterer højt for årgange, som kan være væk i flere dage 

uden deres forældre. 

6. Status på ind- og udmeldinger år til dato (hhv. 22 og 46 05.05.) 

a. Lars uddelte oversigt, før han forlod mødet. Ind- og udmeldinger er jævnt fordelt på 

årgangene. 

7. Drøfte evt. klubudviklingsforløb i samarbejde med DBU, jf. mail af 05.05. Klubrådgiver Julie Jensen 

deltager.  



 
 

 
 

a. Julie gennemgik fremsendt PP-show, og vi drøftede klubbens situation og ønsker om 

udvikling.  

b. Vi vil arbejde på at bliver DBU Børneklub, og Claus EC er vores børnekoordinator op til U10. 

Claus EC varetager kontakten med DBU om projektet. 

c. Vi vil få behov for en børneudviklingstræner for U11-13, som kan træne trænerne og være 

med til sikre den fodboldfaglige blå tråd sammen med sportschefen.  

d. Vi skal overveje at få hjælp til at sikre sammenhæng mellem bredde og elite i vores videre 

udviklingsarbejde. Se også punkt 12. 

8. Status på plan for indsatsområder målrettet de mindste årgange.  

a. Claus EC orienterede om baggrunden for flyeren, udkast til årshjul og fokus på samarbejde 

med skolerne.  

b. Brian anbefalede fb-gruppen fodbold for piger, som en god måde at holde sig orienteret på.  

c. Brian finder ungtrænere til fantastisk fodboldstart. 

9. Fortsat drøftelse af Kaspers oplæg til kommunikationsstrategi  

a. Udsættes til næste møde. 

10. Status på ind- og udmeldinger år til dato (hhv. 22 og 46 05.05.) 

a. Udgår, da det er samme punkt som 6. 

11. Status på trænerbemandingen.  

a. Brian gav en orientering, og det tegner til, at cheftrænerne er på plads. 

b. Brian sørger for, at kontrakterne for næste sæson bliver lavet før sommerferien. 

c. Vi skal fortsat arbejde på at finde assistenttrænere eller andetholds trænere til ungdom og 

senior for at tilgodese bredden. 

12. Drøftelse af ansøgning om ungdomslicens.  

a. Vi vil søge om ungdomslicens til sæsonen 23/24, og vi har indledende møde med DBU’s 

evaluator Jesper Sommer d. 20.06. Her deltager også DBU’s breddeansvarlige, idet vi 

ønsker, at sikre sammenhæng mellem bredde og elite. 

13. Status på navneskifte fra U14 og op - Roskilde Q.  

a. Relevant at spørge U16, U18 og DS. Holdleder på U16 vil drøfte emnet på holdets tur til 

Holland de kommende dage. 

b. Claus M. vil sørge for, at emnet bliver drøftet på U18 og DS. 



 
 

 
 

14. Drøftelse af samarbejde med andre klubber.  

a. Forskellige samarbejdsmuligheder og deres fordele og ulemper blev drøftet. 

15. Status på Roskilde Festival 

a. Vive havde forinden pr. mail orienteret om, at vi har nok frivillige. 

16. Status på sommerfest 

a. Ingen har meldt sig som arrangører, så vi besluttede at give budgettet på 10.000 kr. til 

årgangene. Lars vil overføre 1.000 kr. til hver årgangskasse. 

17. Status på klubhus og Himmelev Sportscenterprojekt.  

a. Claus M. orienterede om Himmelev Sportscenterprojekt. 

18. Status på frikøbskontoen med Sport 24 

a. Christian orienterede om, at frikøbskontoen er på ca. 18.000 kr., som skal bruges inden d. 

01.07.2022. Christian vil sørge for, at de bliver brugt på tøj til DS. 

19. Næste bestyrelsesmøde  

a. D. 28.06. kl. 19.00 

20. Eventuelt 

a. I. a. b. 
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